
Föräldrasektionsmöte 
2025-01-26 

Närvarande: Fredrik Alm (ordförande), Sabina Bjursell (P16 fotboll), Daniel Åman (P12 
handboll), Elin Karlsson, Lydia Karlsson (F16/17 fotboll), Tobias Oddstig (P08/09 
handboll), Jenny Gullberg (F12/13 handboll), Fredrik Norberg (F14/15 handboll)  

1. Mötet öppnades och Fredrik Alm hälsade alla välkomna. Fredrik informerade att han 
tagit över efter Ricardo och ska hålla i Föräldrasektionen fram tills föreningens årsmöte.  

2. Vi gick igenom föregående protokoll från 24 november 2024. Protokollet lades till 
handlingarna.  

3. Åtgärdslista. Vi pratade om ett par olika åtgärder som ligger på vårt bord.  

- Städrutiner för klubbstugan. Fredrik inväntar rutinen från Nina. Uppdaterar i laget.se 
så fort den kommer Fredrik tillhanda.  

- Rutiner för Handbollsavslutningen låg hos Daniel. Daniel informerade att den var 
inskickad och upplagd utav Riacardo på laget.se.  

- Kontantkassa i kioskerna är nu fixade utav Ricardo. Om det blir överskott så ska de 
som står i kiosken swisha in och ta kontanterna. Summan kontanter är 1000kr i 
vardera kiosk.  

- Kunna se sitt egna lags bankkonto. Det var flera som inte har den möjligheten trots att 
man varit i kontakt med styrelse, kassör och bank. Banken har svarat att det är upp till 
ansvarig för bankkontona som kan ge hur många som helst möjlighet att se konton. 
Fredrik tar frågan med sig till styrelsen.  

4. Fredrik gick igenom vad föräldrasektionen och föräldrarepresentant gör. Lyfte fram att 
det är flera punkter som är viktiga som vi gör både för föreningen och för våra 
ungdomar. Fredrik la även till att det är viktigt att vi registrerar alla köp i iZettle. 
Fredrik redogjorde också att har vi möjlighet så är det bra om vi försöker få till köp via 
kort framför Swish, detta för att vi får betala högre avgift för varje Swish.  

5. Dalby GIF nytt. 
Fredrik hälsade från styrelsen till alla föräldrar som har gjort en fantastiskt arbete med 
kioskerna för föreningen.  
Vidare så informerade Fredrik om att föreningens årsmöte är den 10:e mars 2025, alla 
är välkomna dit.  
Styrelsen tillsammans med två ledare (en från fotbollen och en från handbollen) jobbar 
med sponsorpaket till föreningen.  
Handbollen har startat upp ett seniorlag.  
Föreningen har varit representerade i flertal cuper och några av våra ungdomslag har 
dragit hem guldpokaler till dom och Dalby GIF.  
 



6. Ekonomi.  
Fredrik visade hur ekonomin fördelas bland lagen och vilka cirka inkomster lagen kan 
få när de arrangerar olika evenemang såsom Fotbollens Dag och Handbollens Dag till 
exempel. Föräldrasektionen efterfrågade också bättre insyn hur ekonomin fördelades 
mellan ungdoms-, junior- och seniorlagen.  

7. Övriga frågor 
Fredrik frågade hur vi tyckte att vi skulle hantera kiosken framöver. Ska det vara två lag 
för varje kiosk som ska samverka kring det eller ska vi ändra? 
Priser och utbud i kioskerna, hur vill vi göra? 
När är det bäst att ha Föräldrasektionsmöte? Deltagarna tyckte det var bra att vi 
fortsatte med söndagar klockan 19.  

8. Avslutning.  
Deltagarna kom överens om att vi skulle ha nästa möte den 2 mars 2025.  
Fredrik tackade alla för att de närvarade och avslutade mötet.  

Vid tangenterna 

Fredrik Alm

Åtgärdslista

Åtgärd Ansvarig Klart när

”Bollkalle” ligger det ansvaret 
fortfarande ute på några lag?

Fredrik Alm tar det med styrelsen. Återkoppling till 
Föräldrasektionen 2 mars 2025. 

Tillgång för varje lag att kunna se 
i sitt lags bankkonto. 

Fredrik Alm tar det med styrelsen. Återkoppling till 
Föräldrasektionen 2 mars 2025. 

Städrutiner för Klubbstugan. Fredrik Alm kontaktar Nina som 
har gjort en rutin. 

Återkoppling till 
Föräldrasektionen 2 mars 2025. 

Lista på produkterna i kioskerna. 
Vilka finns och vad koster de 
kontra vad tar vi betalt för dom. 

Fredrik Alm tar det med Ricardo 
och får ut lista. 

Återkoppling som senast till 
Föräldrasektionen 2 mars 2025. 
Försöker skicka ut detta inför 
kommande möte. 

Bättre insyn i föreningens 
fördelning av ekonomin mellan 
lagen. 

Fredrik tar det med styrelsen. Återkoppling till 
Föräldrasektionen 2 mars 2025. 


